
 
                                    PROTOKÓŁ  Nr 91 .2014 
          z posiedzenia  Komisji ds. Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska z dnia 25 wrze śnia  2014 r. 
 

 
Obecni:  
 
1. Stefan Mikiciuk       -  Przewodniczący Komisji 
2. Włodzimierz Feliks Malinowski   -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Henryk Wójcik        -  Członek Komisji  
4. Danuta Opłotna       -  Członek Komisji 
5. Tadeusz Groszek     -  Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra         -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Mariusz Dembiński -  dyrektor ZGKiM w Tłuszczu 
2. Piotr Gołoś              -  specjalista ds. drogownictwa 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat oczyszczalni ścieków w Tłuszczu. 
3. Informacja na temat dróg wewnętrznych. 
4. Sprawy różne w tym korespondencja. 
5. Ustalenie kolejnego posiedzenia Komisji.. 
 
 
Ad1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji będzie  przyjęty w późniejszym 
terminie.  
 
Ad2. Przewodniczący Komisji zwracając się do dyrektora ZGKiM w Tłuszczu 
Pana Mariusza Dembinskiego powiedział, że wpłynęło pismo od mieszkańców 
ulicy Wiejskiej  w Tłuszczu  ( załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) z prośbą 
o zabezpieczenie środków w budżecie gminy na 2015 rok na wszczęcie prac i 
wykup gruntów pod budowę docelowej oczyszczalni ścieków i poprosił o 
wypowiedzenie się.    
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Pan Mariusz Dembiński poinformował, że została przeprowadzona 
modernizacja oczyszczalni ścieków, ale nie przyniosła aż tak spodziewanych 
efektów. W ramach tej modernizacji powstały zbiorniki osadu i to głownie z 
nich wydziela się ten nieprzyjemny zapach. Po interwencjach mieszkańców 
sąsiadujących z oczyszczalnią zastosowaliśmy system odoryzacji, polegający na 
neutralizowaniu tych nieprzyjemnych zapachów. Część mieszkańców chwali ten 
nowy zapach, ale ci  którzy są najbliżej oczyszczalni, narzekają na duszności i 
negatywny wpływ tej odoryzacji na ich zdrowie.  
Przygotowując wniosek do budżetu na 2015 rok, będę wnioskował o środki na 
przykrycie tych zbiorników na osad i ich hermetyzację, na zamontowanie 
dodatkowych filtrów wychwytujących te niebezpieczne zapachy i na  zmianę 
jednego z filtrów, szczególnie tego przy stacji zlewnej. 
Łączny koszt samych prac remontowych na przyszły rok w celu zmniejszenia 
odoru wyniesie 500 tys. zł i o taka kwotę będę wnioskował do Rady, powiedział 
dyrektor.   
Kwestię oczyszczalni ścieków w miejscu docelowym pozostawiam radnym do 
przedyskutowania.  Chciałbym rozbudować oczyszczalnię o trzeci ciąg, bo 
budowa docelowej oczyszczalni ścieków to koszt rzędu 100 mln zł, zakończył 
dyrektor Dembiński.  
 
Odbyła się dyskusja i Komisja popiera propozycję dyrektora. 
 
Następnie radni zgłaszali do dyrektora ZGKiM  następujące sprawy: 
 
Radny Włodzimierz Malinowski potrzebę zrobienia barierki zabezpieczającej 
przed wpadnięciem do rowu wzdłuż chodnika  róg ul. Klonowej i 
Sieroszewskiego. 
 
Radny Henryk Wójcik o zrobienie przepustu pod jezdnia  przy posesji 
wskazanego mieszkańca Chrzęsnego w celu odprowadzenia wody z rowu.  
 
Radny Tadeusz Groszek podziękował jako radnemu powiatowemu za 
wykonanie pulsującego światła na osiedlu Słoneczna i poprosił o takie samo na 
rogu ulicy Racławickiej, Długiej i Wierzbowej. 
 
Radny Adam Wojtyra zwrócił się o wykoszenie 50 m odcina przy drodze na 
Zapole.  
 
Radny Stefan Mikiciuk zapytał, jakie atrakcje przewiduje dyrektor w związku z 
obchodami 30 lecia  istnienia ZGKiM w Tłuszczu.  
 
Dyrektor odpowiedział, że odnośnie obchodów  przewidziana jest wystawa i 
parada sprzętu zakładowego. Pozostałe sprawy przyjął do realizacji.  
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Ad3. Pan Piotr Gołoś na prośbę Komisji wypowiedział się odnośnie ruchu 
drogowego pojazdów ciężkich po drogach wewnętrznych  osiedlowych w 
mieście.  
Poinformował, że w trakcie opracowywania jest stała organizacja ruchu w 
mieście i może zaproponować parę ograniczeń tonażowych na wskazanych 
przez radnych ulicach inżynierowi, który opracowuje organizację ruchu, ale  
ograniczenia nie mogą dotyczyć  wszystkich ulic. Są to drogi publiczne i to, że 
nie są doprowadzone do odpowiedniej nośności, wymaga odpowiedniego 
uargumentowania przy takim oznakowaniu.  
II etap opracowania stałej organizacji ruchu będzie  obejmował teren całej 
gminy.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości. Odbyła się dyskusja w trakcie której 
poruszano sprawy bieżące związane z drogami w mieście i w gminie.  
 
Ad4. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
- Odpowiedź na wniosek Komisji nr 9562 z dnia 01.09.2014 r. , załącznik nr 2 
do niniejszego protokołu. 
 
- Stowarzyszenie Kastor  Inicjatywa dla Rozwoju zwraca się z prośbą o 
zwiększenie obecnej kwoty  dotacji ( 200 zł na jedno dziecko miesięcznie) do 
kwoty 480 zł dla niepublicznych żłobków i klubów dziecięcych  na terenie 
gminy  Tłuszcz. Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja opiniuje pozytywnie.  
 
- Społeczny Komitet Budowy ul. Zasobnej w Chrzęsnem zwraca się z 
wnioskiem o przydzielenie środków finansowych w budżecie gminy na 2015 
rok na budowę ul. Zasobnej w Chrzęsnem. Pismo stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.   
 
Komisja zapoznała się.  
 
- Mieszkanka ulicy Słonecznej w Jasienicy zwraca się z prośba o podjęcie 
stosownej uchwały w sprawie przejęcia przez gminę działki stanowiącej ciąg 
pieszo-jezdny do 5 działek. Właściciele tych działek płaca podatek naliczany jak 
za działkę budowlaną  i zrzekają się praw do tej nieruchomości na rzecz gminy. 
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Radna Danuta Opłotna rozmawiała z Zastępca Burmistrz w tej sprawie i będzie 
informować Komisje o podjętych przez Burmistrza działaniach.  
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- Mieszkańcy ulicy Łącznej w Tłuszczu zwracają się z prośba o przyznanie 
środków na realizację pominiętego odcinka budowy sieci wodociągowej od 
głównej arterii ulicy Łącznej do posesji  nr 30A i 28A . Pismo stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
 
Komisja na następne posiedzenie Komisji w dniu 8 października 2014 roku 
zaprasza Komendanta Komisariatu Policji w Tłuszczu w celu przedstawienia 
priorytetów i założeń na 2015 rok.  
  
Komisja wnioskuje do Burmistrza o przeprowadzenie kontroli w zakresie 
wywozu z posesji nieczystości płynnych i wyciagnięcie daleko idących 
konsekwencji  odnośnie osób nie wywiązujących się z tego obowiązku.  
Wniosek w załączeniu.  
 
Ad5. Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień  08 
października 2014 roku   godzina 9.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                     Stefan Mikiciuk  
 
 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38.  
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.   
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska   
dnia 30 września  2014 r.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 5 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
                                                                              
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 


